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Nije 
nemoguće 
da žena bude 
generalni 
sekretar UN-a
POBJEDA: Vaš otac je 
bio savjetnik generalnog 
sekretara Ujedinjenih 
nacija, a Vas je Vlada kan-
didovala za generalnog 
sekretara UN. Sa aspekta 
regiona, zbog čega je 
važna ta funkcija?
PUSIĆ: Istočna Evropa je 
regija koja nikad nije dala 
glavnog sekretara Ujedinje-
nih nacija, a obzirom da tre-
nutno postoji spremnost da 
se izabere kandidat iz te regi-
je, da su sve jači glasovi da bi 
bilo dobro da na čelo UN-a 
po prvi put dođe žena šanse 
možda jesu male, ali nije 
sasvim nemoguće. Zapadni 
Balkan, kako najčešće zovu 
ovaj naš dio Evrope, bije 
glas da ne može voditi brigu 
i preuzeti odgovornost ni 
sam za sebe, a kamoli za 
neka opšta, važna svjetska 
pitanja. Ova pozicija, ukoli-
ko bi čovjek bio uspješan, 
mogla bi značajno doprinijeti 
promjeni slike cijele regije. 
S promjenom slike o regiji 
raste i međunarodni uticaj i 
ozbiljnost zemalja iz regije.

Lazović: Članstvo u NATO 
civilizacijski iskorak
TIVAT - Članstvo u NATO predstavlja ekonomski, demokrat-
ski, pa time i politički, bezbjednosni i civilizacijski iskorak Crne 
Gore, istakao je potpredsjednik Vlade i funkcioner Socijalde-
mokrata Crne Gore Vujica Lazović na juče održanoj tribini u 
Tivtu na kojoj se govorilo na temu evroatlantskih integracija. 
Učlanjenje u NATO je najpametnija i najmudrija odluka Crne 
Gore, ustvrdio je potpredsjednik Vlade Crne Gore Vujica Lazo-
vić. 
„Mogu reći da je to u ekonomskom, političkom, demokrat-
skom, bezbjednosnom, pa i u civilizacijom smislu veliki iskorak 
Crne Gore“, kazao je Lazović, naglašavajući da je NATO najveći 
garant globalne bezbjednosti i da će Crna Gora kroz članstvo 
u NATO paktu dobiti stabilnost, koja je garancija investicija i 
kreditnog rejtinga.  S.K.

Sloboda vjeroispovijesti
Nikšićani su se interesovali i zašto se osporava donošenje 
novog zakona koji uređuje slobodu vjeroispovijesti, a Đukano-
vić je saopštio da postoje određene strukture koje nikako ne 
razumiju novu realnost.
- Savršeno mogu razumjeti da je Srpska pravoslavna crkva 
imala svoj stav o par ekselans političkim pitanjima i da ih 
ima i danas, ali ne razumijem zašto se to agresivno nameće i 
zloupotrebljava, a pogotovo kada se time manipuliše u vrše-
nju vjerske službe. Vjersku službu trebalo bi obavljati onako 
kako je to kanonski predviđeno, a svaki građanin, uključujući 
i onoga koji nosi mantiju, ima pravo na politički stav. No, vrlo 
često imamo manipulacije. Shvatio sam da je uoči 21. maja 
2006. godine dobar dio SPC imao nepovjerenje prema neza-
visnosti Crne Gore, ali ne razumijem kako jedan dio njih i dalje 
ne shvata da je to pitanje sad ad akta. Crna Gora je nezavisna 
i to je nepromjenljivo. Međutim, ovo je i demokratska država, 
apsolutno poštuje slobodu vjeroispovijesti, ne želeći da se 
miješa u vjerska pitanja, ali način na koji to pojedini ljudi iz 
vrha SPC tumače je nešto na što ne možemo pristati. 
Ne želimo mi nikome da oduzimamo hramove, pogotovo ova 
vlast to neće činiti, jer mi smo vratili zemlju, deviznu štednju... i 
niko nema pravo ničije da oduzima, ali za sve što tvrdite da je 
vaše morate imati dokument - zaključio je Đukanović.

Nakon Pozitivne i  URA se 
priključila kampanji za NATO
BUDVA – Ulaskom u NATO savez beneficije za Budvu mogu 
se posmatrati sa bezbjednosnog i ekonomskog aspekta, jer 
turisti očekuju i putuju u bezbjedne i sigurne destinacije, a 
istovremeno članstvo  garantuje direktne strane investicije 
koje Budvi i Crnoj Gori treba da donesu finansijski prospe-
ritet – poručio je juče u Budvi predsjednik te opštine Srđa 
Popović.
Na tribini o značaju ulaska Crne Gore u NATO savez, koja se 
održala u Akademiji znanja, učestvovali su i ministar prosvje-
te Predrag Bošković, ambasador Slovačke u Crnoj Gori Fran-
tišek Lipka,  predstavnica pokreta Ujedinjena reformaska 
akcija Božena Jelušić, komandant kontingenta Vojske Crne 
Gore u misiji ISAF u Avganistanu potpukovnik Igor Knežević, 
dekan Fakulteta za biznis i turizam Rade Ratković i predsjed-
nik Atlantskog saveza Crne Gore Savo Kentera.
URA se priključila kampanji za NATO na tribini u Budvi, dok 
je Pozitivna Crna Gora to učinila u Danilovgradu.  R.P.

Podgorički paroh kaže da Mitropolija nije uključena 
u organizaciju uličnih okupljanja DF-a

Ambasada SAD-a upozorila svoje državljane u Crnoj Gori

Usvojen Zakon o oduzimanju imovinske koristi stečene kriminalnom djelatnošću

Hrvatska položila ispit kada je 
riječ o izbjegličkoj krizi 
POBJEDA: U Hrvatsku je ovih dana ušao mnogo veći broj 
izbjeglica od očekivanog, zbog čega se izbjeglička kriza 
usložnjava iz dana u dan. Da li imate kapaciteta i meha-
nizme da držite pod kontrolom takvu situaciju? Šta, u tom 
smislu, očekujete od Evropske unije?
PUSIĆ: U Hrvatsku je u pet dana ušlo više od 27.000 izbje-
glica. Većim dijelom radi se o izbjeglicama iz Sirije, ali ima i 
ekonomskih migranata iz Pakistana, Bangladeša i nekih drugih 
zemalja. Mi s njima postupamo pristojno i s uvažavanjem nji-
hovog ljudskog dostojanstva. Prvog dana smo rekli da dok se 
radi o stotinama i hiljadama – bićemo u stanju to samostalno 
savladati. Ako budu dolazili u desetinama hiljada – to prelazi 
naše snage i kapacitete. Nažalost, vrlo brzo je pređena ta grani-
ca. Dok smo mogli, mi smo ih evidentirali. Sada to nismo u sta-
nju. Zato im osiguravamo medicinsku pomoć ako je potrebno, 
hranu vodu i smještaj. No, ti ljudi ne žele ostati u Hrvatskoj. Ne 
žele ostati ni u Mađarskoj. Oni svi žele u Njemačku ili, even-
tualno, Švedsku. Ovu neposrednu situaciju treba rješavati u 
dogovoru s Turskom. Turska već više godina podnosi ogromni 
izbjeglički val, više-manje samostalno. EU treba pomoći, finan-
sijski i na svaki drugi način. I Jordan i Liban trebaju pomoći i 
to odmah. Očekujem da će se odluke u tom pravcu donijeti 
na sastancima u Briselu. A onda treba iskoristiti zimu da se s 
globalnim partnerima postignu dogovori o zaustavljanju rata u 
Siriji i Iraku. Bez toga nema dugoročnog rješenja.
Nakon što ova kriza prođe, EU će morati dogovoriti zajedničke 
mehanizme funkcionisanja, a ujedno i redefinisati ono što su 
zajedničke, a što individualne politike, te o načinu kontrole 
vanjskih granica, a naročito dogovoriti način upravljanja kriza-
ma.
Što se tiče Hrvatske, mi smo brzo, bez grubosti i kršenja temelj-
nih ljudskih prava reagovali na nastalu, potpuno izvanrednu 
situaciju. Na ovu temu Hrvatska je položila ispit.

Fuštić: Nije bilo pokušaja 
puča u DF-u u Bijelom Polju
Bivši predsjednik bjelopoljskog ogranka Nove Slavko Fuštić 
negirao je informacije da je u Bijelom Polju bilo puča unutar 
Demokratskog fronta, navodeći da nije tačna informacija da 
su svi konstituenti osim DNP-a podržali njegovo pismo Pred-
sjedništvu DF-a u kojem se traži povlačenje iz politike svih 
lidera ako ne uspiju protesti.
- To nije tačna informacija - rekao je Fuštić ne želeći da iznosi 
više detalja.

Prva potpredsjednica Vlade Hrvatske i ministarka vanjskih i evropskih poslova Vesna Pusić

ZAGREB – Prva potpredsjed-
nica Vlade Hrvatske i mini-
starka vanjskih i evropskih 
poslova Vesna Pusić izjavila je 
u intervjuu Pobjedi da Hrvat-
ska i Crna Gora imaju vrlo do-
bre odnose, pri čemu je istakla 
da preostala otvorena pitanja 
treba rješavati, ali ne dozvoliti 
da na bilo koji način negativno 
utiču na naše odnose.
- Radi se o pozitivnom primje-
ru dviju zemalja koje, iako su 
bile u ratu, mogu postati par-
tneri – ocjenjuje Pusić. Govo-
reći o pitanju Prevlake, ona 
kaže da je granice moguće ri-
ješiti i direktnim dogovorom. 
- No, ako nije moguće, onda je 
Međunarodni sud pravde naj-
bolja adresa – smatra Pusić. 
Podsjeća da je Hrvatska već na 
samitu u Velsu 2014. godine 
smatrala da Crna Gora zaslu-
žuje pozivnicu za članstvo u 
NATO.
- Hrvatska prati vaše napore u 
ispunjavanju kriterijuma i 
znamo da ste ostvarili vidljiv 
napredak, što vas čini spre-
mnima za punopravno član-
stvo – ističe hrvatska šefica 
diplomatije.
POBJEDA: Poznato je da 
Hrvatska zagovara što sko-
riji ulazak Crne Gore u NA-
TO. Da li je realno da svih 28 
članica postignu konsenzus i 
upute poziv našoj državi do 
kraja godine?
PUSIĆ: Već za vrijeme održa-
vanja samita  u Velsu 2014. go-
dine Republika Hrvatska je 
smatrala da Crna Gora zaslu-
žuje pozivnicu za članstvo u 
NATO. Ministri vanjskih po-
slova tada su donijeli odluku 
da se otpočne intenzivirani i 
fokusirani dijalog s Crnom 
Gorom koji bi, kad se ocijeni 
napredak u sprovođenju re-
formi, trebao dovesti do toga 
da u decembru ove godine mi-

Đukanović: Poziv za NATO 
nikada nije bio realniji

U Nikšiću, Tivtu i Budvi održane tribine „Crna Gora u susret NATO integracijama“ Predsjednik Nove Berane potvrdio da se razgovaralo 
o odgovornosti u slučaju neuspjeha protesta DF-a

NIKŠIĆ – Očekivali smo da 
ćemo pozivnicu iz NATO-a 
dobiti u septembru, ali su na-
ši partneri mislili drugačije i 
predložili da prođemo kroz 
još jedan program intenzivi-
ranih i fokusiranih razgovo-
ra, tako da danas realizujemo 
najvažnije obaveze kandidata 
zemalja za članstvo i Crna 
Gora je na vratima Alijanse, 
rekao je predsjednik Vlade 
Crne Gore Milo Đukanović 
na tribini „Crna Gora u susret 
NATO integracijama“, koja je 
sinoć održana u Nikšiću.

- Očekujemo da će početkom 
decembra zemlje članice kon-
senzusom donijeti odluku da 
nam upute poziv za članstvo. 
To bi bio i svojevrstan prese-
dan, jer je Crna Gora prva ze-
mlja u istoriji NATO-a koja bi 
mogla dobiti poziv mimo uobi-
čajenih procedura između dva 
samita, onog u Kardifu i onog 
koji treba da se održi u Varšavi. 
Bila bi, istovremeno, i jedina 
zemlja koja bi ušla pojedinač-
no, jer se za NATO uvijek kan-
didovala grupa zemalja. Narav-
no, to bi bilo i dodatno priznanje 
Crnoj Gori, kao maloj državi 
koja je svojim učincima zavrije-
dila da NATO izađe iz svojih 
standardnih procedura i prije 
samita poželi nam dobrodošli-
cu - kazao je Đukanović.
Premijer je mišljenja da su šan-
se Crne Gore da dobije poziv 
NATO-a sada realnije, jer su 
nedoumice iz Kardifa, a koje su 
se vjerovatno odnosile na geo-
politički aspekt, sada razriješe-
ne, kao i nedoumice koje su 
eventualno bile vezane za ze-
mlje koje su se našle u grupi s 
Crnom Gorom, a to su tada bile 
Makedonija i Gruzija.
- Gotovo godinu kasnije potpu-
no je jasno da je Crna Gora jedi-
ni realni kandidat. To mi je prije 
nekolika dana potvrdio i pot-
predsjednik SAD Džozef Baj-
den. Oni su odlučili da Crnoj 
Gori upute jasan poziv uz uslov 
da mi uradimo i ispunimo naše, 
svakako, skoro realizovane ci-
ljeve - istakao je Đukanović 
osvrćući se i na istoriju kao va-
žan faktor u ostvarenju novog 
cilja. Crna Gora je obnavlja-
njem nezavisnosti vjerovatno 
nametnula mnogima pitanje 
zašto je to potrebno kada se 
Evropa integriše.
- Odmah smo poslali i jasnu po-
ruku da želimo evropske i 
evroatlantske integracije i po-
kazalo se da imamo jasnu vizi-
ju. Devet godina kasnije Crna 
Gora je na vratima NATO-a i 
zemlja lider, država koja pred-
vodi integracije na Zapadnom 
Balkanu. Crna Gora je otvorila 

Prevlaka se može 
riješiti dogovorom

pravde najbolja adresa. On je 
uspostavljen, između ostalog, 
upravo da bi pomogao država-
ma da rješavaju ovakvu vrstu 
složenih pitanja.
POBJEDA: Kako ocjenjuje-
te odnose Hrvatske i Crne 
Gore? U kojim oblastima vi-
dite prostor za unapređenje 
saradnje?
PUSIĆ: Hrvatska i Crna Gora 
imaju vrlo dobre odnose. Pre-
ostala otvorena pitanja treba 
rješavati, ali ne i dozvoliti da ni 
na koji način negativno utiču 

nistri donesu odluku o slanju 
pozivnice, a Crna Gora da po-
stane članica NATO-a na idu-
ćem samitu u Varšavi. 
Hrvatska prati vaše napore u 
ispunjavanju kriterijuma i 
znamo da ste ostvarili vidljiv 
napredak, što vas čini spre-
mnima za punopravno član-
stvo. Posebno ističem da svaka 
zemlja zaslužuje postati član 
NATO-a prema vlastitim za-
slugama, jer jednom kad se 
kriterijumi za članstvo posta-
ve, a vi ih ispunite, onda mora 
uslijediti i poziv.
POBJEDA: Šta se u Hrvat-
skoj promijenilo od 2009. ot-
kako ste postali članica NA-
TO-a? S druge strane, što 
vam je donijelo članstvo u 
Evropskoj uniji od 2013. go-
dine? 
PUSIĆ: Hrvatska je danas bo-
lje uređena i ekonomski 
uspješnija država nego kad je 

na naše odnose.
Radi se o pozitivnom primje-
ru dviju zemalja, koje, iako su 
bile u ratu, mogu postati par-
tneri. Hrvatska, osim što se 
zalaže za pristupanje Crne 
Gore EU i NATO-u, ujedno i 
sarađuje s Crnom Gorom u 
tom procesu stavljanjem na 
raspolaganje specifičnih zna-
nja i stečenih iskustava iz hr-
vatskog pregovaračkog proce-
sa.
Prostora za unapređenje sa-
radnje ima u područjima 
energetike; tu je realizacija 
Jadransko-jonskog gasovoda i 
njegovo povezivanje na 
Trans-jadranski gasovod, gra-
đevinarstvu, saobraćajnoj in-
frastrukturi,  stanogradnji, 
kao i u gradnji turističkih sa-
držaja. Konačno, dijelimo lije-
po, ali malo more, pa imamo i 
zajednički interes visokih 
standarda u zaštiti okoline. 
 Maja ĐURĐIĆ

2009. i 2013. ulazila u Sjever-
noatlantski savez i u EU. Prije 
ulaska morali smo zadovoljiti 
brojne kriterijume, tačnije vi-
še kriterijuma i zahtjeva nego 
iko drugi. Ali sve to nismo ra-
dili samo zbog članstva u NA-
TO-u i EU, već zbog nas samih. 
Unaprijedili smo svoje institu-
cije tokom tog procesa. 2011. 
kad  smo potpisivali Ugovor o 
članstvu u EU ekonomski pad 
nam je iznosio 2,5%. Dvije go-
dine nakon ulaska u EU ima-
mo ekonomski rast od 1,8%. 
Izvoz u države članice EU po-
rastao je samo ove godine za 
dodatnih 15,6%. Direktna 
strana ulaganju u Hrvatsku 
porasla su 400% ili 4 puta. 
Rast nam je baziran na rastu 
industrijske proizvodnje. Sve 
to nije rezultat isključivo član-
stva u NATO i EU, ali su obje te 
stvari znatno pomogle.
POBJEDA: Crna Gora je ne-

PODGORICA – Predsjednik 
Opštinskog odbora Nove 
srpske demokratije iz Bera-
na Radojica Živković potvr-
dio je u izjavi za Pobjedu da 
je, na sjednici predsjednika 
opštinskih odbora svih kon-
stituenata Demokratskog 
fronta, tražio da funkcioneri 
tog političkog saveza u Skup-
štini Crne Gore, uključujući i 
potpredsjednika parlamenta 
Branka Radulovića, podnesu 
ostavke na radnim tijelima.

Živković je na ovaj način indi-
rektno potvrdio i tvrdnje sad 
već bivšeg predsjednika Op-
štinskog odbora Nove iz Bije-
log Polja Slavka Fuštića. Fuštić, 
koji je u srijedu podnio ostavku 
na mjesto predsjednika Nove 
Bijelo Polje, naveo je da je za-
htjeve iz pisma koje je uputio 
Predsjedništvu DF-a i u kojem 
je tražio da u slučaju neuspje-
ha protesta njihovi funkcione-
ri podnesu ostavke, u nešto 
blažoj formi na sjednici pred-
sjednika opštinskih odbora 
svih konstituenata DF-a, iznio 
i Živković.
Iako je predsjednik Nove u Be-
ranama u izjavi za Pobjedu 
istakao da Fuštićeve tvrdnje 
nijesu do kraja tačne, ipak je 
potvrdio da je i sam tražio 
ostavke.
- Samo se razmatrala moguć-
nost da funkcioneri u Skupšti-
ni na radnim tijelima podnesu 
ostavke, kao i da potpredsjed-
nik Skupštine eventualno da 
ostavku. To je bio samo prijed-
log, ništa ultimativno. Nema to 
veze sa onim što je Fuštić pri-
čao. Biće protesti, mi idemo na 

proteste - rekao je Živković 
Pobjedi.
Podsjećanja radi, Slavko Fuštić 
podnio je u srijedu ostavku na 
mjesto predsjednika Nove u 
Bijelom Polju i napustio parti-
ju, jer u vrhu DF-a nijesu imali 
razumijevanja za pismo koje je 
uputio Predsjedništvu, a u ko-
jem je tražio da poslanici i od-
bornici DF-a, osim onih u Be-

ranama i Kolašinu, najkasnije 
do početka protesta zakazanih 
za 27. septembar podnesu 
ostavke i trajno napuste Skup-
štinu Crne Gore i lokalne par-
lamente. Tražio je, takođe, da 
se poslanici DF-a i rukovodioci 
protesta prije njihovog počet-
ka javno obavežu da će, u slu-
čaju njihovog neuspjeha, izaći 
iz politike. Đ. ĆORIĆ

Džomić: Nećemo 
na partijske protesteMogući sukobi 

tokom protesta

Srđa Popović 
podnio ostavku na 
poslaničku funkciju

Vukčević: Dakićevci uz DF

Oduzimaće ekonomsku moć kriminalu

Milo 
Đukanović

Radojica 
Živković

davno riješila pitanje raz-
graničenja sa Bosnom i Her-
cegovinom i Kosovom. Kada 
je riječ o granici sa Hrvat-
skom, da li je moguć dogo-
vor oko Prevlake ili ćemo 
morati da idemo na Među-
narodni sud pravde u Hagu?
PUSIĆ: Hrvatska je 1999. pot-
pisala isti takav sporazum s 
BiH. Naravno da je pitanje 
granice moguće riješiti i di-
rektnim dogovorom. Ako je 
moguće. No, ako nije moguće, 
onda je Međunarodni sud 

Vesna Pusić

Živković: Postojao 
prijedlog da 
Radulović i poslanici 
podnesu ostavke

PODGORICA - Ukoliko su 
tačne ocjene da Vlada Nacr-
tom zakona o slobodi vjero-
ispovijesti pokušava da na-
tjera mitropolita Srpske 
pravoslavne crkve Amfilohi-
ja da ne iznosi stavove o NA-
TO savezu, takva namjera 
imaće suprotan efekat, ka-
zao je za Atlas televiziju 
podgorički paroh Velibor 
Džomić.

,,Svako ko poznaje mitropolita 
Amfilohija, a ljudi iz države ga 
dobro poznaju, zna da se nje-
mu ne može skretati pažnja na 
taj način. Na osnovu onoga ko-
liko ga ja znam, i kao čovjeka i 
kao mitropolita, a mislim da ga 
znam dosta dobro, to može da 
izazove samo kontraefekat, jer 
je to apelovanje na nečiju slo-
bodu da iznese svoje mišlje-
nje“, kazao je Džomić.
Na pitanje da li je Mitropolija 
crnogorsko-primorska SPC 
uključena u organizaciju pro-
testa opozicije koji su zakaza-

ni za nedjelju, Džomić odgo-
vara:
,,Lično nijesam, a ni Mitropo-
lija nije uključena u organiza-
ciju protesta koji se 27. sep-
tembra održavaju u Podgorici, 
niti je iko od nas tražio tu vrstu 
podrške. Mi znamo ko su orga-
nizatori, znamo i da sveštenim 
licima nije mjesto na partij-
skim protestima. Mi imamo 

pravo na proteste povodom 
nekih društvenih tema, na pri-
stojan i civilizovan način. Ovi 
protesti su jedan vid političke 
borbe opozicije i vlasti, i mi u 
tome ne učestvujemo“, kazao 
je Džomić.
Džomić je, takođe, naglasio da 
nijesu dobili poziv za učešće 
na protestima i na tome zahva-
lio liderima.  R.P.

Velibor Džomić

PODGORICA - Ambasada 
Sjedinjenih Američkih Dr-
žava obavijestila je svoje dr-
žavljane u Crnoj Gori da će u 
Podgorici u nedjelju 27. sep-
tembra, u 18 sati, početi pro-
testi opozicije, na kojima 
može doći do sukoba i savje-
tovala im dodatni oprez.

„Članovi nekih opozicionih 

partija u znak protesta protiv 
Vlade okupiće se ispred zgrade 
Skupštine Crne Gore, koja se 
nalazi na Bulevaru Svetog Petra 
Cetinjskog, između Bulevara 
Stanka Dragojevića i Njegoševe 
ulice“, saopšteno je iz Ambasa-
de SAD-a u Crnoj Gori, prenosi 
CdM.
U Ambasadi SAD su dodali da 
neki medijski izvještaji nago-

vještavaju da se slični protesti 
mogu očekivati i u drugim cr-
nogorskim gradovima, ali o to-
me za sada nema detaljnijih in-
formacija.
Iako su najavljeni mirni prote-
sti, mogući su sukobi koji mogu 
eskalirati u nasilje. Američka 
ambasada savjetuje svojim dr-

žavljanima da izbjegavaju pod-
ručja gdje će biti protesti, kao i 
da budu oprezniji ukoliko budu 
u blizini mjesta gdje će biti veli-
kih skupova, protesta ili de-
monstracija. 
Pored toga, Ambasada dodatno 
preporučuje izbjegavanje ne-
potrebnog putovanja kroz Cr-
nu Goru na dan protesta.
„Provjerite svoje lične bezbjed-
nosne planove, budite svjesni 
svog okruženja, uključujući i 
lokalne događaje i pratite vije-
sti lokalnih stanica. Budite 
oprezni i preduzmite odgova-
rajuće korake kako biste po-
boljšali ličnu sigurnost i pratite 
instrukcije lokalnih vlasti“, po-
ručeno je iz Ambasade SAD-a u 
Crnoj Gori.  R.P.

PODGORICA – Skupština je 
usvojila juče Predlog zakona o 
oduzimanju imovinske koristi 
stečene kriminalnom djelatno-
šću. Akt koji se smatra jednim 
od ključnih u borbi protiv orga-
nizovanog kriminala i korupci-

je na visokom nivou podržalo je 
49 poslanika, dok je sedam bilo 
protiv. Ovaj zakon ranije je re-
sorni ministar Zoran Pažin 
okarakterisao kao jedan od naj-
složenijih pravnih tekstova koji 
se našao u Skupštini. Ministar 

pravde smatra da će zakon biti 
veoma zahtjevan za primjenu, 
ali da su benefiti koje će društvo 
imati njegovom valjanom im-
plementacijom izuzetno veli-
ki. Zakon sadrži uslove i postu-
pak za oduzimanje imovinske 

koristi stečene kriminalom. 
- Ekonomska dobit, kao najče-
šći motiv kriminala, posebno 
organizovanog, koristi se kao 
katalizator za nove kriminalne 
aktivnosti, kao žarište korup-
cije i pokušaj ostvarivanja pro-
hodnosti kroz institucije siste-
ma - pojasnio je Pažin prilikom 
obrazlaganja Predloga zako-
na.   Iv.P.

Rotacija u klubu DPS-a

PODGORICA – Funkcioner Demokratske partije socijalista 
Srđa Popović od juče više nije poslanik u Skupštini Crne Gore 
zbog prelaska na funkciju predsjednika opštine Budva. 

Predsjednik parlamenta Ranko Krivokapić konstatovao je juče na 
kraju zasijedanja njegovu ostavku.
- Ima i težih funkcija od poslaničke. Mislim da je vaša teža od 
poslaničke. Želim vam uspješan rad – kazao je Krivokapić.  Iv.P.

PODGORICA - Bivši radnici 
podgoričkog ,,Radoja Daki-
ća“ pridružiće se u nedjelju 
protestu.

Predsjednik Koordinacionog 
odbora povjerilaca fabrike Mi-
lan Vukčević kazao je da su 
radnici nezadovoljni neizvrša-
vanjem sudskih odluka, zbog 
čega će se pridružiti protestu.

,,Kao potlačena društvena gru-
pa pridružićemo se građan-
skom protestu, u nedjelju u 18 
sati ispred zgrade Skupštine. S 
obzirom na to da imamo do-
voljno protestnog iskustva, po-
našaćemo se racionalno i u si-
tuacijama koje nose određenu 
dozu rizika“, rekao je Vukče-
vić, agenciji Mina-biznis.  

R.P.

20 od 35  pregovaračkih po-
glavlja i sa sigurnošću može da 
kaže ne samo da je dobro po-
pločala put ka članstvu u EU, 
već i prve zahtjevne dionice na 
tom putu vrlo uspješno savla-
dala. Tokom iduće godine će-
mo otvoriti i preostala prego-
varačka poglavlja, paralelno će 
krenuti i proces njihovog za-

tvaranja - zaključio je Đukano-
vić.
Na pitanje da li će NATO inte-
gracije pogoršati odnose sa Ru-
sijom, premijer je rekao da ne 
misli tako, već da je to samo još 
jedna od predrasuda koje se 
stvaraju.
- Ubijeđen sam da će se naći 
izlaz i iz ove situacije i ti odno-
si će se dovesti u red. Ne mi-
slim da ulazimo u neprijatelj-
stvo s Rusijom, jer vidi se 
kakav je odnos Rusije i sa Slo-
venijom, Italijom... ostalim 
evropskim zemljama. Ruska 
politika je vrlo realna, a ne tre-
ba sumnjati i da ćemo mi vred-
novati istorijske veze i prija-
teljstva s njima. Niko od nas ne 
traži da se odričemo toga, bilo 
bi glupo da se odričemo bilo 
čega, ali valjda se i ne očekuje 
da se zbog istorije odričemo 
budućnosti, niti da slijedimo 
nekoga samo zbog toga što 
smo mali. Iako smo malobroj-
ni, imamo pravo da osmišlja-
vamo svoju budućnost, koja ne 
podrazumijeva neprijatelj-
stvo sa bilo kim, pa ni Srbijom, 
ni Rusijom....- istakao je Đuka-
nović.  Ratko PEROŠEVIĆ


